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Møteprotokoll  
Greverud menighetsråd 
 

Møtedato: 03.09.2024 kl. 19:00 
Møtested: Greverud kirkestue 
Arkivsak: 20/00029 
  
Til stede:  Siv Thompson, Hans-Jacob Samuelsen, Jan Steinar Kvilesjø, 

Guro Wetrhus Stordahl, Berit Elisabeth Magnus, Anders 
Johansen, Marianne Kolve Henriksen 

  
  
Forfall:  Gro Næss Magnus, Gaute Godager, Stein Erik Berget 
  
Andre: Ansgar Beste 
  
Protokollfører: Marianne Kolve Henriksen 
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Sted 17.10.2024 
 
Hans-Jacob Samuelsen 
Leder 

Marianne Kolve Henriksen 
Sekretær 
 

 



 2  

Godkjenning av innkalling og saksliste 

17/24 Godkjenning av innkalling og saksliste til møte 3. september 
2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Greverud menighetsråd 03.09.2024 17/24 

 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste er godkjent. 
 

[Lagre vedtak]  

 
Godkjenning av protokoll 

18/24 Godkjenning av protokoll 3.24 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Greverud menighetsråd 03.09.2024 18/24 

 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Protokoll 3.24 godkjennes. 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 

 



 3  

Saker til behandling 

19/24 Strategitema: Musikk 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Greverud menighetsråd   

2 Greverud menighetsråd 03.09.2024 19/24 

 
 
 
Saksorientering 

Menighetsrådet inviterer vår nye kantor Ansgar Beste til møtet for å drøfte denne 
saken. Vi ser på strategiplanen og forklarer bakgrunnen for at musikk er et 
satsningsområde og Beste kan komme med forslag til hvordan en kan jobbe 
strategisk videre med musikk.  
 
 
Vedtak  

• Leikny og Ansgar er nå i musikkutvalget. Ønskelig med å rekruttere flere, gjerne fra 
de etablerte musikkgruppene i menigheten, så band-gjengen og kammerkoret. 
Jobber videre med hvilken funksjon musikkutvalget skal ha.  

• Pop-up kor i gang med planlegging for fremføring 9. februar. Viktig å være tidlig ute 
med prosjekt for markedsføring og unngåelse av kolliderende arrangement. Selge inn 
sangprosjekter til riktig målgruppe, eks. pop-up kor til konfirmantforeldre under 
presentasjongudstjenesten i november.  

• Må jobbe med å rekruttere dirigent til barnekoret og rekruttere en større forsanger-
gruppe  

 

[Lagre vedtak]  

 

20/24 Lokal dåpserklæring 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Greverud menighetsråd 03.09.2024 20/24 

 
 
Saksorientering 
Biskop Kari Mangrud Alvsvåg oppfordrer menighetsråd til strategisk arbeid med dåp 
til å sette opp en sak i år der mr tar for seg bispedømmets forslag til 
«dåpserklæring». Denne er basert på funn i prosjektet «Dåpsreisen», og handler om 
å ta et bruker-perspektiv på prosessen rundt beslutning om dåp. Dette innebærer 
blant annet å utvise fleksibilitet i hvilke tidspunkt og typer dåpsgudstjenester man 
tilbyr.  
 
Eksempel på dåpserklæring fra Borg Bispedømme: 
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Bispedømmerådet vedtok en strategiplan for dåp i desember 2020. Den inneholdt en 
satsing med fire delmål med tilhørende tiltak under visjonen «Dåp er et naturlig valg 
for medlemmer i Den norske kirke»: 

1. Vi ønsker en kirke som har god relasjon til unge voksne. 
Tiltak: Utvikle forslag til innhold i Unge voksne-tilbud. 
2. Dåp skal være enkelt og trygt å gjennomføre 
Tiltak: Gjennomføre brukerreise (som ble «Dåpsreisen») 
3. Målgruppen skal ha mottatt forståelig informasjon om hvorfor dåp er viktig 
Tiltak: Lage et E-læringskurs som er obligatorisk for nyansatte, samt utvikle ressurser 
til dåpskommunikasjon 
4. Dåp utenfor hovedgudstjenesten 
Tiltak: Koordinere Drop-in-dåp kampanjer. Utvikle ressurser for å skape bro mellom 
dåps- og hovedgudstjenester 
 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Menighetsrådet er orientert om biskopens oppfordring etter bispevisitasen i april, 
samt hovedfunnene i «dåpsreisen», og kommer med følgende forslag til lokal 
dåpserklæring:  
 
Holdning:  
Hovedfunn nr.1 – Usikkerhet i møte med kirken. Mange opplever usikkerhet i møte 
med kirken fordi de ikke «er i kirken ofte nok». Dette kan være en hindring for å 
oppsøke kirken. 
Tiltak:  

• Lage artikler og SoMe-innhold som viser at ALLE som ønsker kan døpes, uansett 
hvor mye eller lite en er i kirken.  

• Snakke med lokalbefolkningen om dette. Viktige arenaer: babysang og 
konfirmasjoner.  

• Presten forteller noe om barnet og dens familie i preken/gudstjenesten 
 

Fleksibilitet: 
Hovedfunn nr. 2 – Foreldre responderer positivet til muligheten for å ta fleksible valg i 
prosessen med å planlegge og gjennomføre dåp.  
Tiltak:  

• Gi dåpsforeldre fleksibilitet i forhold til planlegging av dåp, spesielt med tanke på dato 

• Lørdagsdåp minimum 1 gang i semesteret 

• Drop-in dåp 1 gang i året – felles med de andre menighetene i prostiet 

• Vise til at det er eks. mulig å gjennomføre dåpsselskapet på lørdag og la 
dåpshandlingen være avslutning av feiringen på søndag 

• Det skal være få klikk/enkelt å melde dåp digitalt på kirkens nettside 

 

[Lagre vedtak]  
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21/24 Revidering av utleiereglement 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Greverud menighetsråd 03.09.2024 21/24 

 
Saksorientering 
Dette er en sak fra fellesrådet som nå er sendt ut på høring til menighetsrådene: 
 
«Kirkebyggene i Nordre Follo representerer en viktig del av kommunens 
kulturhistorie, med kirkebygg reist fra år 1150 og frem til moderne tid. Å leie lokaler i 
kirkene setter en unik ramme rundt enhver anledning, enten det er selskaper, 
konserter, møter eller andre arrangementer.  
 
Nordre Follo kirkelig fellesråd er ansvarlig for kirkebyggene. Utleie administreres av 
lokal ledelse i menighetene. I forrige fellesrådsperiode, foretok vi en justering og 
harmonisering av utleieprisene for kirkebyggene – mellom nord og sør, og 
arbeidskirkene seg imellom. Det ble ikke revidert et helhetlig reglement for utleie. 
Basert på våre erfaringer med utleie over tid, er det nå utarbeidet et helhetlig forslag 
til reglement som regulerer alle sider ved utleie. 
 
Dokumentet er en felles ramme for utleie av kirkene i Nordre Follo. Samtidig er 
kirkebyggene ulike, med sine egne individuelle særpreg og utforming, og vil i så måte 
kunne imøtekomme en stor bredde av behov hos leietakere. Kirkene drives i tråd 
med Den norske kirkes (DNK) regler for bruk av kirker.  
 
Kirkerommene er vigslet til bruk for gudstjenester og kirkelige handlinger og skal 
gjennom sin bruk tjene til Guds ære og oppbyggelse for menigheten. Det forutsettes 
at all bruk av bygget skjer med respekt for dette.  
 
Vedlagte forslag til reglement, regulerer fellesrådets ansvar for byggene og utleie av 
disse av praktisk karakter. Hvert enkelt menighetsråd setter selv rammene for hvilke 
formål de ulike kirkene kan brukes til. Dette gjøres i det daglige av sokneprest/daglig 
leder. 
 
Forslag til utleiereglement vil være et godt reglement som sikrer kirkeeier og leietaker 
mot uønskede hendelser i forbindelse med leieforholdet – og som bidrar til inntekter 
som vil dekke kostnaden ved utleie.» 
 
Menighetsrådet bes se over vedlagte utleiereglement.  
 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Menighetsrådet har følgende tilbakemelding ang. utleiereglementet: 
• Prisen bør være en refleksjon på at kirken ønsker at kirkelige handlinger feires. Det 

vil si at når det er utleie for eks. dåpsselskap så bør prisen være lavere enn det som 
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er foreslått. Menighetsrådet ønsker at prisnivået skal ligge på linje med utleie av 
samfunnshus/grendehus.  

• Et annet punkt er at det er ønskelig at de som leier, skal ha muligheten til å pynte 
dagen før uten å betale dobbel leie. Eks. koster leie av grendehus 5700 for en hel 
helg. 

• Når det gjelder frivillige, så ønsker Greverud menighetsråd opprettholde 50% rabatt. 
Det er for tiden vanskelig å rekruttere frivillige og alle goder ved å være frivillig bør 
beholdes.   

• Siste punkt er å ta bort kjøkken fra leiepris. Dette bør være inkludert ved leie. 

 

[Lagre vedtak]  

 
Orienteringssaker 

Menighetsrådet ble orientert om hvordan oppstart av høstsemesteret har gått. De 
fleste aktiviteter har gått veldig fint med bra oppmøte, med unntak av Superonsdag 
som et fåtall deltok på.  
 
Eventuelt 

Ingen saker til eventuelt. 


